
ZAPOJENÍ PARKOVIŠŤ „P+R“ DO SYSTÉMU PRAŽSKÉ INTEGROVANÉ DOPRAVY
od 1. 5. 1998

Vážení cestující,
od 1. 5. 1998 jsou do systému Pražské integrované dopravy zahrnuta vybraná záchytná parkoviště
typu P+R (park + ride) „zaparkuj a jeď“, umístěná v blízkosti hromadné dopravy, která jsou provo-
zována ve vazbě na následující použití městské hromadné dopravy. Podrobnější informace o možnosti
používání těchto parkovišť určuje provozní řád záchytného parkoviště.

Ceny parkovného na parkovištích P+R

Automaty přijímají mince v hodnotách 1,- 2,- 5,- 10,- 20,- a 50,- Kč. Placená částka může být vyšší,
nebo automaty jsou uzpůsobeny k vrácení přeplatku. Prosíme připravte si potřebné mince.

Cena za parkování na parkovištích P+R zapojených do systému Pražské integrované dopravy v den
poskytnutí služby do ukončení denního provozu parkoviště činí:

20 Kč

Jízdenky pečlivě uschovejte pro kontrolu obsluhou parkoviště při odjezdu! Parkovací lístek umístěte na
zvenčí viditelném místě uvnitř vozidla.

Jízdné pro spolucestující uživatele parkoviště (řidiče)

Spolucestující řidiče se řídí tarifem PID. Jízdní doklady lze zakoupit ve stejném automatu jako parko-
vací lístky a jízdní doklady na parkoviště P+R, popřípadě v prodejních automatech v metru.

Po ukončení provozu metra se parkoviště uzavírá. Za nevyzvednutý automobil zaplatí řidič částku 100,-
Kč. Při nedodržení provozního řádu parkoviště P+R je uživatel povinen zaplatit částku 100,- Kč.

PROVOZNÍ DOBA PARKOVIŠTĚ P+R
v pracovní dny, v sobotu a v neděli:

od 4.00 do 01.00 hod.
CENY ZA PARKOVÁNÍ

P+R

Cena za parkování je stanovena dle čl. 5 vyhlášky č. 37/1997 Sb. hl. m. Prahy „O maximálních cenách
jízdného v MHD na území hl. m. Prahy a parkovného na parkovištích P+R zapojených do systému PID“
(ve znění pozdějších předpisů).

Parkovné je stanoveno za každý jeden nepřetržitý pobyt vozidla na parkovišti v každém provozním dni
20 Kč

Při neoprávněném parkování zaplatí uživatel jednorázovou částku:
100 Kč

Za neoprávněné parkování se považuje parkování mimo provozní dobu parkoviště a při nepředložení
platného jízdního dokladu na PID, nebo průkazu opravňujícího k bezplatné přepravě prostředky MHD.

VÝTAH Z PROVOZNÍHO ŘÁDU
ZÁCHYTNÝCH PARKOVIŠŤ P+R

Tento „provozní řád“ platí na všech záchytných parkovištích provozovaných na ploše, která náležejí do
systému P+R (Park and Ride) organizovaného na území hl. m. Prahy. Záchytná parkoviště jsou určena
k parkování osobních automobilů, jejichž cestující pokračují v cestě k cíli dopravními prostředky
pražské integrované dopravy (PID). Cestující prokazuje oprávnění k použití parkoviště P+R předplatní
nebo jednorázovou jízdenkou aktuálně platnou v PID, nebo průkazem opravňujícím k bezplatné
přepravě v MHD.
Provozní řád vychází z právních předpisů platných v ČR. Aplikuje zejména zákon č. 12/1987 Sb. „O
bezpečnosti a plynulosti provozu na pozemních komunikacích“. Dále provozní řád zakotvuje podmínky
vyplývající z nájemní smlouvy uzavřené mezi Technickou správou komunikací hl. m. Prahy a provozo-
vatelem, a podmínky vyplývající z „Rozhodnutí“ vydaného příslušným silničním správním úřadem.

I.

Parkoviště je zřízeno jako veřejné, organizované provozovatelem a hlídané s regulovanou parkovací
dobou. Je určeno pro parkování osobních vozidel. Parkoviště je zakázáno využívat pro parkování
vozidel mimo stanovenou provozní dobu a v případě, jestliže uživatel k další cestě do cílového místa
nepokračuje dopravními prostředky pražské integrované dopravy (dále jen PID). Dále je zakázáno
parkoviště využívat jako plochu pro odkládání odtažených osobních vozidel.

II.

a) Provozovatel odpovídá za:

- prodej jízdenek na PID (jednorázové a síťové denní) a parkovacích lístků v případě výpadku provozu
prodejního automatu
- vydání kontrolního jednoznačně identifikovatelného dokladu řidiči o zaparkování vozidla
- to, že obsluha parkoviště bude při odjezdu parkujících vozidel kontrolovat použití jízdenek PID
- platnost a správnost účetního dokladu vydaného, v případě přímé platby, zákazníkovi obsluhou
parkoviště
- hlídání zaparkovaných vozidel po dobu jejich parkování od vydání parkovacího lístku (či jiné náhradní
písemné formy dokladu) do odjezdu vozidla z parkoviště
- škody, které prokazatelně vznikly na vozidlech a jejich příslušenství po dobu parkování na parkovišti

b) Práva provozovatele:

- jestliže se zákazník neprokáže kontrolním dokladem o zaparkování, provozovatel má právo zjistit jeho
totožnost a nahlédnout do dokladů o vozidle
- odmítnout parkování vozidla, ze kterého uniká PHM, olej či jiné kapaliny
- při neoprávněném parkování je oprávněn vybírat částku 100 Kč za každý den takto neoprávněného
parkování

c) Provozovatel neodpovídá za:

- škodu na vozidle a jeho příslušenství, která prokazatelně nevznikla na parkovišti po dobu parkování
v provozní době parkoviště
- odcizení a poškození věcí ve vozidle, které nejsou jeho příslušenstvím

III.
Práva a povinnosti uživatele

a) Uživatel má povinnost:

- parkovací lístek ponechat na viditelném místě za předním sklem parkujícího vozidla
- neponechávat v zaparkovaném vozidle kontrolní doklad o zaparkování
- v případě ztráty kontrolního dokladu o zaparkování prokázat obsluze parkoviště svoji totožnost a
umožnit mu nahlédnout do dokladů o vozidle
- jestliže je držitelem předplatní časové jízdenky, nebo průkazu opravňujícího k bezplatné přepravě
prostředky MHD, zakoupit parkovací lístek
- jestliže není držitelem předplatní časové jízdenky, nebo průkazu opravňujícího k bezplatné přepravě
prostředky MHD, zakoupit parkovací lístek s platnou jízdenkou na PID
- při odjezdu z parkoviště předložit obsluze parkoviště platnou jízdenku využitou v době, kdy parkuje na
parkovišti, předplatní jízdenku PID nebo průkaz opravňující k bezplatné přepravě prostředky MHD
- za neoprávněné parkování zaplatit za každý den parkování provozovateli parkoviště 100 Kč
- oznámit obsluze parkoviště poškození, která jsou na vozidle v době jeho příjezdu na parkoviště
- oznámit před odjezdem z parkoviště obsluze parkoviště každé poškození, zničení, stejně tak odcizení
vozidla za dobu parkování

b) Práva uživatele:

- obdržet platný účetní doklad o provedených platbách

IV.
Provozní řád nabývá platnosti dnem 1. 5. 1997

Na vyžádání je obsluha parkoviště povinna poskytnou k nahlédnutí kompletní text „Provozní řád
parkoviště“.

ANBINDUNG DER PARKPLÄTZE „P+R“ IN DAS SYSTEM DES PRAGER
VERKEHRVERBUNDES seit 01. 05. 1998

Sehr geehrte Fahrgäste,
seit 01. 05. 1998 sind in das System des Prager Verkehrsverbundes (PVV) ausgewählte Auffangpark-
plätze des Types P+R (park + ride) „Park und Fahr“ einbezogen, die sich in der Nähe des städtischen
öffentlichen Nahverkehrs befinden und in Verbindung mit der folgenden Nutzung des städtischen
öffentlichen Nahverkehrs betrieben werden. Ausführlichere Informationen über die Möglichkeiten der
Benutzung diese Parkplätze gewährt die Betriebsordnung des Auffangparkplatzes.

Parkgebühr auf den P+R-Parkplätzen

Die Automaten nehmen Münzen in den Werten 1,- 2,- 5,- 10,- 20,- und 50,- CZK. Der eingeworfene
Betrag kann auch höher sein, denn die Automaten geben den Mehrbetrag zurück. Halten Sie bitte die
notwendigen Münzen bereit.

Parkgebühr auf den P+R-Parkplätze, die an das System des Prager Verkehrsverbundes
angeschlossen sind, beträgt die Gebühr für den Tag des gewährleisteten Dienstes bis zur Beendigung
des Tagesbetriebes des Parkplatzes:

20 CZK

Verwahren Sie die Fahrkarten für die Kontrolle durch das Bedienungspersonal des Parkplatzes bei der
Abfahrt sorgfältig! Den Parkschein platzieren Sie im Inneren des Wagens so, daß er von außen gut
sichtbar ist.

Fahrpreise für Mitfahrer des Parkplatzbenutzers (des Fahrers)

Mitfahren des Fahrers unterliegen dem Tarif des PVV. Fahrscheine können auf den P+R-Parkplätzen
im gleichen Automaten gekauft werden, wie der Parkschein und die o. g. Fahrscheine, gegebenenfalls
in den Verkaufsautomaten der Metro.

Nach Ende des Metrobetriebes werden die Parkplätze geschlossen. Für ein nicht abgeholtes Fahrzeug
bezahlt der Fahrer ein Strafgeld von 100,- CZK. Beim Verstoß gegen die Betriebsordnung des P+R
Parkplatzes ist der Nutzer ebenfalls verpflichtet, ein Strafgeld von 100,- CZK zu zahlen.

BETRIEBSZEIT DES P+R PARKPLATZES
an Werktagen, am Samstag und am Sonntag:

von 4.00 bis 01.00 Uhr.
PARKGEBÜHREN

P+R

Die Parkgebühr ist gemäß Art. 5, Bekanntmachung Nr. 37/1997 Slg. der Hauptstadt Prag „Über maxi-
male Preise von Fahrgebühren im ÖPNV auf dem Gebeit der Hauptstadt Prag und Parkgebühren auf
den in das PVV-System integrierten P+R-Parkplätzen“ (in der Fassung der späteren Vorschriften) fest-
gesetzt.

Die Parkgebühr ist für jeden nicht dauerhaften Aufenthalt des Fahrzeuges auf dem Parkplatz an jedem
Betriebstag festgesetzt auf:

20 CZK

Bei nicht berechtigtem Parken zahlt der Benutzer einen einmaligen Betrag in Höhe von:
100 CZK

Für nicht beregtigtes Parken wird das Parken außerhalb der Betriebszeit des Parkplatzes an gesehen
und bei der Nichtvorlegung eines gültigen Fahrbeleges für die PVV oder eines Ausweises, der ihn zur
kostenlosen Beförderung in den Verkehrsmitteln des ÖPNV berechtigt.

AUSZUG AUS DER BETRIEBSORDNUNG
DER P+R-AUFFANGPARKPLÄTZE

Diese „Betriebsordnung“ ist auf allen bewachten, auf einer Fläche betriebenen Auffangparkplätzen, die
dem Park-and-Ride-System zugehören und auf dem Gebiet der Hauptstadt Prag organisiert sind,
gültig. Die Auffangparkplätze sind zum Parken von Personenwagen bestimmt, dessen Reisende ihren
Weg mit den Verkehrsmitteln des Prager Verkehrsverbundes (PVV) fortsetzen. Der Reisende weist die
Berechtigung zur Benutzung des P+R-Parkplatzes mit einer Vorverkaufs- oder Einzelfahrkarte nach,
die in der PVV aktuell gültig ist, oder durch einen Ausweis, der ihn zur kostenloser Beförderung im
ÖPNV berechtigt.

Die Betriebsordnung geht aus den in der Tschechischen Republik gültigen Rechtsvorschriften hervor.
Es wird besonders das Gesetz Nr. 12/1987 Slg. „Über die Sicherheit und Kontinuität des Straßen-
verkehrs“ angewendet. Des verankert die Betriebsordnung die Bedingungen, die aus Mietvertrag, der
zwischen der Tschechischen Straßenverwaltung der Hauptstadt Prag und dem Betreiber
abgeschlossen ist, hervorgehen und die Bedingungen, die aus der „Entscheidung“, die durch das
zuständige Straßenverwaltungsamt herausgegeben wird, hervorgehen.

I.

Es handelt sich um einen öffentlichen, durch den Betreiber organisiert und bewachten Parkplatz mit
geregelter Parkzeit. Außerhalb der festgesetzten Betriebszeit ist es verboten, den Parkplatz zum
Parken zu benutzen und in dem Fall, wenn der Benutzer den weiteren Weg zum Zielort nicht mit den
Beförderungsmitteln des Prager Verkehrsverbundes fortsetzt. Des weiteren ist es verboten, den Park-
platz als Abstellfläche für abgeschleppte Personenwagen zu benutzen.

II.
Rechte und Pflichten des Betreibers

a) Der Betreiber ist verantwortlich für:

- den Verkauf von Fahrkarten für den PVV (Einzelfahrscheinen und Netztageskarten) und von
Parkscheinen im Fall eines Betriebsausfalls des Verkaufsautomaten
- die Ausgabe eines eindeutig identifizierbaren Kontrollbeleges über das Parken des Fahrzeugs an den
Fahrer
- dafür, daß das Bedienungspersonal des Parkplatzes die Benutzung der Fahrkarten des PVV kontrol-
lieren wird
- die Gültigkeit und Richtigkeit des Rechnungsbeleges, die im Falle einer direkten Bezahlung durch das
Bedienungspersonal des Parkplatzes an den Kunden ausgegeben wird
- die Bewachung der geparkten Fahrzeuge während des Zeitraumes ihres Parkens, von der Ausgabe
des Parkscheines (oder anderer schriftlicher Ersatzformen des Belegs) an bis zur Abfahrt des
Fahrzeugs vom Parkplatz
- Schäden, die nachweisbar an den Fahrzeugen und ihrem Zubehör während des Zeitraumes des
Parkens auf dem Parkplatz entstehen

b) Rechte des Betreibers:

- falls der Kunde sich nicht durch einen Kontrollbeleg über das Parken ausweisen kann, seine Identität
festzustellen und die Fahrzeugunterlagen einzusehen
- das Parken von einem Fahrzeug abzulehnen, aus dem Kraftstoff, Öl oder andere Flüssigkeiten
austreten
- bei unberechtigtem Parken ist er berechtigt, einen Betrag von 100 CZK für jeden Tag dieses un-
berichtigten Parkens einzuziehen

c) der Betreiber haftet nicht für:

- Schaden am Fahrzeug und seinem Zubehör, der nachweisbar nicht auf dem Parkplatz während des
Zeitraumes des Parkens in der Betriebszeit entstand
- Entwendung und Beschädigung von Sachen im Fahrzeug, die nicht sein Zubehör sind

III.
Rechte und Pflichten des Benutzers

a) Der Benutzer at die Pflicht:

- den Parkschein auf einem gut sichtbaren Platz hinter der Windschutzscheibe des parkenden
Fahrzeuges zu hinterlassen
- nicht den Kontrollbeleg über das Parken nicht im geparkten Fahrzeug zu lassen
- falls er ein Besitzer einer Zeitkarte oder eines Ausweises ist, der ihn zur kostenlosen Beförderung in
den Verkehrsmitteln des ÖPNV berechtigt, einen Parkschein zu kaufen
- falls er kein Besitzer einer Zeitkarte oder eines Ausweises ist, der ihn zur kostenlosen Beförderung in
den Verkehrsmitteln des ÖPNV berechtigt, einen Parkschein mit gültigenr Fahrkarte für den PVV zu
kaufen
- bei der Abfahrt vom Parkplatz dem Bedienungspersonal des Parkplatzes eine gültige Fahrkarte, die in
dem Zeitraum, als er auf dem Parkplatz parkte, benutz worden ist, eine Zeitkarte oder einen Ausweis,
der ihn zur kostenlosen Beförderung in den Verkehrsmitteln des ÖPNV berechtigt, vorzulegen
- für unberechtigtes Parken en den Betreiber des Parkplatzes für jeden Tag dieses Parkens 100 CZK
zu zahlen
- dem Bedienungspersonal des Parkplatzes Beschädigungen zu melden, die sich zum Zeitpunkt seiner
Anfahrt auf dem Parkplatz am Fahrzeug befinden
- vor der Abfahrt vom Parkplatz dem Bedienungspersonal des Parkplatzes jede Beschädigung, Zer-
störung sowie auch die Entwendung des Fahrzeuges während des Zeitraumes des Parkens zu melden

b) Rechte des Benutzers im Rahmen des gesamten Parkplatzes

- einen gültigen Rechnungsbeleg über durchgeführte Bezahlungen zu erhalten

IV.
Die Betriebsordnung bekommt Gültigkeit mit dem 1. 5. 1997

Auf eine Anforderung hin ist das Bedienungspersonal des Parkplatzes verpflichtet, die Einsicht in die
Gesamtfassung des komplexen Textes „Betriebsordnung des Parkplatzes“ zu gewährleisten.

INTEGRATION OF PARK & RIDE (P+R) CAR PARKS INTO THE PRAGUE
INTEGRATED TRANSPORT as at 1.5.1998

Dear passengers,
As of 1.5.1998, selected Park & Ride (P+R) car parks are connected to the Prague Integrated Trans-
port (PIT) system, located in close proximity to the city’s mass transport system, which are operated in
relation to the subsequent use of the city’s mass transport system. More detailed information about the
possibilities offered by these car parks can be found in the relevant car park’s rules and regulations.

Parking fees at P+R car parks

The automatic ticket machines accept 1,- 2,- 5,- 10,- 20,- and 50,- coins. The machines are able to give
change. Please have the necessary coins ready.

The parking fee at the P+R car parks connected to the Prague Integrated Transport system is:
20 CZK

Please safeguard the ticket for control by the car park personnel upon leaving! Place the ticket inside
the front windscreen of the car, so that it is visible from the outside.

Fares applicable to the driver’s passengers

The passengers are subject to the PIT tariff. Travel documents can be purchased at the same auto-
matic ticket machine as is used for the purchase of parking tickets and travel documents at P+R car
parks, or at automatic ticket machines located in metros.

The car park closes down after the subway service hours. Drivers who fail to collect their cars will be
charged a fee of 100,- CZK. Any violation of the operational rules of the P+R car park will be fined by
100,- CZK..

OPERATING HOURS OF P+R CAR PARK
During business days, on Saturday and Sunday:

from 4.00 a.m. to 01.00 a.m.
PARKING FEES

P+R

The parking fees are determined according to article 5, of the ordinance by the City of Prague num-
bered 37/1997 Vol., entitled “the maximum travel prices in the City Mass Transport system (MHD) in the
city of Prague and parking in the P+R car parks integrated into the PIT system” (as amended).

The parking fee is determined for each continuous vehicle stay on the car park during each operating
day:

20 CZK

For unauthorized parking, the driver shall pay a one-off amount of:
100 CZK

Unauthorized parking is deemed to be parking outside of the operating period, as well as the non-pre-
sentation of a valid transport document to the PIT, or proof of free transportation within the MHD City
Mass Transport system.

EXTRACT FROM THE PARK + RIDE CAR PARK
RULES AND REGULATIONS

These operating “Rules and Regulations” apply to all guarded car parks which is part of the combined
Park and Ride organized in the City of Prague region. It is designated for the parking of passengers
vehicles, whose passenger uses the Prague Integrated Transport (further known as PIT) system to
reach his final destination. Passengers establish that they are eligible to use the P+R car park by
holding a prepaid or single-use ticket that is valid in the PIT at the time of parking, or by showing an
MHD (City Mass Transport system) free travel pass.

The Rules and Regulations are derived from the legal regulations valid in the Czech Republic. Specifi-
cally, it applies regulation no. 12/1987 Vol., “Regarding the safety and free flow of traffic on road net-
works.” Further, the rules and regulations establish the conditions which are the result of the lease
contract entered into between the Technical Road Management of the City of Prague and the operator,
and the conditions, resulting from the “Decision” issued by the appropriate road management depart-
ment.

I.

The car park is established as a public car park, organized by the operator and guarded, with a regu-
lated operating period. It is designated for the parking of passengers vehicles. The car park may not be
used outside the operating hours and in the case that the user does not use the Prague Integrated
Transport (further known as PIT) system to reach his final destination. It is prohibited to use the car
park as a place to leave passenger vehicles that have been towed away.

II.
The operator’s rights and responsibilities

a) The operator is responsible for:

- Sale of PIT tickets (single trip and daily network tickets) and parking tickets in cases when the auto-
matic ticket machines are out of order
- Issuing the driver with an unambiguous parking control document
- Ensuring that the car park personnel control the use of PIT tickets when the motor vehicle leaves the
car park
- The validity and correctness of the document issued to the customer by the car park personnel in
case of personal payment
- Guarding vehicles during the entire time that they are parked, from the time that the parking ticket (or
other written form of documentation) is issued up to the time the vehicle exits the car park
- Damages which are proved to have been caused to the vehicles and their equipment during the time
that they were parked at the car park

b) The operator’s rights:

- To determine the identity of the customer and examine the vehicle documentation if the customer fails
to prove (by the control document) that he has parked his vehicle in the car park
- To refuse the admittance of vehicles which emit propulsion fluids, oil or other fluids
- To collect 100 CZK for every day that a vehicle is parked without proper authorization

c) The operator is not responsible for:

- Damages which are proved not to have been caused to the vehicles and their equipment during the
time that were parked at the car park in the operating period
- Theft and damage caused to items in the vehicle, which do not form part of the vehicle’s equipment

III.
The user’s rights and responsibilities

a) The user’s responsibilities are as follows:

- To leave the parking ticket in a visible place behind the motor vehicle’s front windshield
- Not to leave the parking control document in the parked motor vehicle
- To prove his identity and allow car park personnel access to motor vehicle documentation in the event
that he looses his parking control document
- To purchase a parking ticket, if he is a holder of a prepaid time-limited ticket or a free travel pass
within the MHD
- To purchase a parking ticket and a valid PIT ticket, if he is not a holder of a prepaid time-limited ticket
or a free travel pass within the MHD
- To present to the car park personnel a valid ticket which was used at the time that the car was parked
at the car park, a prepaid PIT ticket, or proof a free travel within the MHD
- To pay 100 CZK for every day that the motor vehicle is parked at the car park without proper authori-
zation
- To inform the car park personnel of any damage that is present at the time that the motor vehicle en-
ters the car park
- To inform the car park personnel of any damage that has occurred to the vehicle during the parking
period, as well as theft of the vehicle during this time period

b) The user’s rights:

- To obtain a valid receipt of payment

IV.
These rules and regulations are valid from 1. 5. 1997

The car park personnel is obliged to provide, upon request, a copy of the complete version of the car
park’s “Rules and Conditions”
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